

التاريخ: 2024/03/21  
إشارة: أ.أ. 24/03/116

M/s: Disclosure department – CMA  
M/s: Boursa Kuwait

السادة/ إدارة الإفصاح – هيئة أسواق المال  
السادة/ شركة بورصة الكويت

Peace, mercy, and blessings of Allah be upon you,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

## Subject: Supplementary disclosure

## الموضوع: إفصاح مُكمل

With reference to the above subject and our previous disclosure dated on 27/02/2024 - Ref: A.A/92/02/24 and the regulatory term of disclosure processes as per chapter four of book ten "disclosure and transparency" of the Executive bylaw of law No. 07 of 2010 regarding the establishment of Capital market authority and dealing in securities and their amendments.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى إفصاحنا السابق بتاريخ 2024/02/27 - إشارة: أ.أ. 24/02/92، وإلى الأحكام المنظمة لعمليات الإفصاح كما بالفصل الرابع من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 07 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم التعامل في الأوراق المالية وتعديلاتهما.

Attached supplementary disclosure form.

مرفق لكم نموذج الإفصاح المُكمل.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Abdullah Mohammad Al-shatti  
Chief Executive Officer

عبدالله محمد الشطي  
الرئيس التنفيذي

Attachments:

- Supplementary disclosure form.

المرفقات:

- نموذج الإفصاح المُكمل.

شركة أعيان للإجارة والاستثمار (ش.م.ك.ع.)  
A'AYAN LEASING & INVESTMENT CO.

8

Supplementary disclosure Form		نموذج الإفصاح المكمل	
Date	2024/03/21	التاريخ	
Listed Company Name:	اسم الشركة المدرجة:		
Aayan leasing and investment company K.S.C. P	شركة أعيان للإجارة والاستثمار ش.م.ك.ع		
Disclosure Title:	عنوان الإفصاح:		
Material Information Disclosure	إفصاح معلومات جوهرية		
Date of previous disclosure	2024/02/27	تاريخ الإفصاح السابق	
Developments that occurred to the disclosure:	التطور الحاصل على الإفصاح:		
A'ayan Leasing and Investment Company has approved the offer received from a party to purchase all its 5,784,000 shares in Kuwait Credit Information Network Company (Ci-Net) an unlisted Kuwaiti shareholding company, which represents 3.509% of the company's capital for a total value of KD 879 thousand.	وافقت شركة أعيان للإجارة والاستثمار على العرض الوارد من إحدى الجهات لشراء كافة أسهمها البالغة 5,784,000 سهم في شركة شبكة الكويت للمعلومات الانتمائية (Ci-Net) شركة مساهمة كويتية غير مدرجة، والتي تمثل 3.509% من رأس مال الشركة بقيمة إجمالية تبلغ 879 ألف دينار كويتي.		
Effect of the Material Information on the Company Financial Position (if any):	الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد):		
The financial impact on Aayan Leasing and Investment Co. Group:	الأثر المالي على مجموعة شركة أعيان للإجارة والاستثمار:		
Increase of KD 790 thousand in the net profit attributable to equity holders of parent company during the first quarter of 2024.	زيادة قدرها 790 ألف دينار كويتي في صافي الربح الخاص بمساهمي الشركة الأم خلال الربع الأول من عام 2024.		

شركة أعيان للإجارة والاستثمار (ش.م.ك.ع)  
A'AYAN LEASING & INVESTMENT CO.

8